
Wywiad z Nikolą Sczepanik po meczu z Kobierzycami 

MKS PR Urbis Gniezno przegrywa w ćwierćfinale Pucharu Polski z KPR-em Gminy Kobierzyce 26:35.  

 Nie tak wyobrażałyśmy sobie to spotkanie. Byłyśmy gotowe na walkę. Zabrakło zdecydowanie nam 
powrotu do obrony, dziewczyny z Kobierzyc nas skontrolowały stąd taki wysoki wynik.   

  

Czy w związku z tak wysoką przegraną udało się Wam zrealizować wszystkie założenia taktyczne 
postawione przez Waszego trenera?  

 Nie, nie udało się zrealizować założeń, ponieważ tak jak już wspomniałam wcześniej, byłyśmy 
przygotowane na powrót do obrony. No jednak zawodniczki z Kobierzyc wykorzystały nasze błędy w ataku 
kontrując nas w ataku też byłyśmy nieskuteczne. dochodziłyśmy do czystych sytuacji, jednak nie 
zdobywałyśmy z nich bramek. Dlatego jest taka duża różnica wyniku.  

  

 

 



 

Następny mecz gracie dopiero w połowie kwietnia. Czy w związku z tym trener da wam jakieś dłuższe 
wolne?  

 Dostaniemy odpowiednią ilość wolnego, natomiast zbliżamy się ku końcowi sezonu i na ten moment nie 
można odpuszczać. Wiemy, że każda drużyna jest zmęczona, więc tutaj już wytrzyma charakter, dlatego 
będziemy trenować do samego końca.    

  

Dziękuję bardzo  

 Dziękuję  
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